
Deputatul  Daniel  Georgescu:
„Senatul a spus DA: proiectul
de lege pentru plaje publice
accesibile a fost adoptat!”
25 iunie 2025 18:58

Deputatul  Daniel  Georgescu  anunță
că Senatul a votat, în unanimitate,
proiectul  de  lege  pentru  plaje
publice.
Senatul a spus DA: proiectul de lege pentru plaje publice
accesibile a fost adoptat!

122 de voturi „pentru” din 122 de senatori prezenți!

După  ani  de  dezechilibre  între  interesul  public  și  cel
comercial,  am  propus  modificarea  OUG  19/2006  pentru  a
reechilibra relația dintre stat, comunități și litoral.

Ce prevede proiectul:

-Introducerea unei cote minime garantate de plajă publică, cu
acces liber, în fiecare localitate de pe litoral

-Reglementarea  clară  a  închirierilor  și  sancțiuni  pentru

https://editiadesud.ro/deputatul-daniel-georgescu-senatul-a-spus-da-proiectul-de-lege-pentru-plaje-publice-accesibile-a-fost-adoptat/
https://editiadesud.ro/deputatul-daniel-georgescu-senatul-a-spus-da-proiectul-de-lege-pentru-plaje-publice-accesibile-a-fost-adoptat/
https://editiadesud.ro/deputatul-daniel-georgescu-senatul-a-spus-da-proiectul-de-lege-pentru-plaje-publice-accesibile-a-fost-adoptat/
https://editiadesud.ro/deputatul-daniel-georgescu-senatul-a-spus-da-proiectul-de-lege-pentru-plaje-publice-accesibile-a-fost-adoptat/


ocuparea abuzivă a plajelor

-Cadru legal pentru ca UAT-urile să primească sectoare de
plajă în folosință gratuită, prin hotărâre de guvern fără a
retrage administrarea Apelor Române;

-Implicarea  reală  a  autorităților  locale  în  gestionarea
plajelor în interesul comunității.

Proiectul a primit avize favorabile de la:

✔ Consiliul Legislativ;

✔ Comisia Juridică;

✔ Comisia Economică, Turism și Antreprenoriat;

✔  Comisiile  reunite  pentru  Administrație  Publică  și  Ape,
Păduri, Pescuit și Fond Cinegetic ￼ ￼ ￼ ￼.

Urmează votul în Camera Deputaților, cameră decizională.

Nu  interzicem  activitatea  economică  pe  plajă,  dar  cerem
echitate, reguli clare și acces pentru toți.

Revenim la firesc: un litoral accesibil, corect și cu respect
pentru oameni. Aducem litoralul înapoi în comunitate, acolo
unde îi e locul!

Deputatul  Daniel  Georgescu
solicită reorganizarea ABADL:
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„Nu mai putem accepta decizii
luate  peste  capul
autorităților locale”
25 iunie 2025 18:58

Deputatul  Daniel  Georgescu  i-a
solicitat  ministrului  Mediului,
Diana Buzoianu, la finalul audierii
din comisiile reunite ale Camerei
Deputaților,  eforma  și
reorganizarea  Administrației
Bazinale  de  Apă  Dobrogea-Litoral
(ABADL).
„Am cerut noului ministru al Mediului reforma și reorganizarea
Administrației Bazinale de Apă Dobrogea-Litoral (ABADL).

La  finalul  audierii  din  comisiile  permanente  reunite  ale
Camerei Deputaților și Senatului, i-am solicitat ministrului
Mediului ca reforma și reorganizarea Administrației Bazinale
de Apă Dobrogea-Litoral (ABADL) să fie inclusă în programul de
guvernare.

Nu mai putem accepta:

https://editiadesud.ro/deputatul-daniel-georgescu-solicita-reorganizarea-abadl-nu-mai-putem-accepta-decizii-luate-peste-capul-autoritatilor-locale/
https://editiadesud.ro/deputatul-daniel-georgescu-solicita-reorganizarea-abadl-nu-mai-putem-accepta-decizii-luate-peste-capul-autoritatilor-locale/
https://editiadesud.ro/deputatul-daniel-georgescu-solicita-reorganizarea-abadl-nu-mai-putem-accepta-decizii-luate-peste-capul-autoritatilor-locale/


– decizii luate peste capul autorităților locale

– lipsă de viziune în gestionarea plajelor, apelor și zonei
costiere

– o administrație ruptă de realitățile comunităților pe care
ar trebui să le sprijine.

Dobrogea nu are nevoie de un administrator absent, ci de un
partener activ și responsabil.

Reforma trebuie să însemne:
– reorganizare administrativă clară

– digitalizare și transparență

– colaborare instituțională cu UAT-urile

– descentralizare acolo unde este justificată

Dacă  ABADL  nu  se  poate  reforma  din  interior,  atunci
reorganizarea trebuie făcută prin lege și prin voință politică
asumată”, a declarat deputatul Daniel Georgescu.

Pe aceeași temă:

Deputatul Daniel Georgescu: „Partidul Social Democrat nu fuge
de răspunderea guvernării”

Deputatul  Daniel  Georgescu:
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„Partidul Social Democrat nu
fuge  de  răspunderea
guvernării”
25 iunie 2025 18:58

Deputatul  Daniel  Georgescu  a
participat,  astăzi,  la  audierile
miniștrilor  în  comisiile  de
administrație publică, sănătate și
mediu.
Ulterior, Daniel Georgescu a declarat:

„PSD  își  asumă.  Cu  toate  riscurile.  Cu  toată
responsabilitatea.

Am  participat  la  audierile  miniștrilor  în  comisiile  de
administrație publică, sănătate și mediu, portofolii esențiale
pentru viața de zi cu zi a fiecărui român.

Urmează votul în Parlament pentru învestirea noului Guvern.

Un vot care vine într-un moment greu pentru țară și într-un
context complicat politic.

Partidul Social Democrat nu fuge de răspundere.
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Nu am făcut-o niciodată. Și nu o facem nici acum.

Am spus-o clar: nu va fi un mandat ușor. Dar tocmai de aceea
este nevoie de noi, este nevoie de echilibru, de rațiune, de
oameni care pot livra rezultate.

Am votat pentru intrarea la guvernare cu luciditate și cu
grijă față de români.

Și  vom  rămâne  consecvenți  în  această  misiune:  mai  puține
vorbe,  mai  multe  soluții”,  a  punctat  deputatul  Daniel
Georgescu  la  încheierea  audierilor  noilor  miniștri  din
comisii.

Deputatul  Daniel  Georgescu,
mesaj de 1 Iunie: „La mulți
ani, copii! Și foști copii!
Și copii cu copii!”
25 iunie 2025 18:58

Deputatul  Daniel  Georgescu  a
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transmis  tuturor  celor  mici  un
mesaj  special  de  1  Iunie,  Ziua
Copiilor:
„La mulți ani, copii! Și foști copii! Și copii cu copii!

Astăzi e 1 Iunie, Ziua Copilului!

O zi despre râsete sincere, joacă fără griji, genunchi juliți
(mai ales la cei mici) și multă înghețată.

E ziua în care poți spune „Nu vreau să dorm la prânz!” și în
care  întrebările  năstrușnice  primesc  cele  mai  serioase
răspunsuri.

Iar noi, adulții, să nu uităm să fim și noi puțin copii, măcar
cât să ne amintim cum e să râzi din toată inima, să visezi
fără limite și să crezi, din nou, că orice e posibil.

La  mulți  ani  tuturor  copiilor…  indiferent  câți  ani  au  în
buletin!

Și celor mari, le dorim câteva minute de joacă, bucurie și
libertate, măcar din când în când”.

Deputatul  Daniel  Georgescu:
„PSD știe să construiască de
la guvernare sau din opoziție
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și  o  va  face  cu
responsabilitate, nu cu vorbe
goale”
25 iunie 2025 18:58

Deutatul Daniel Gorgescu spune că
PSD  este  deschis  la  discuții  pe
marginea  formării  noului  guvern,
însă nu prin „spectacol și cancan”,
ci  cu  maturitate,  echilibru  și
soluții reale.
Românii vor o discuție serioasă despre viitorul țării, nu un
nou val de scandaluri politice.

În această perioadă complicată, cetățenii așteaptă maturitate,
echilibru și soluții reale, nu circul cu care ne-au obișnuit
unii actori politici. PSD s-a oferit să stea la masă, cu toată
responsabilitatea,  aducând  experiența  guvernării  și
disponibilitatea  pentru  dialog  constructiv.

Din păcate, vedem din nou același reflex la unele partide:
scandal, acuze, spectacol politic. Ca și cum asta mai aduce
puncte  electorale.  NU  asta  e  calea!  România  nu  se  poate
conduce cu ironii și atacuri permanente.
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Suntem deschiși la discuții, dar cu soluții pe masă, nu cu
sloganuri.  Economia  nu  se  repară  cu  lozinci  și  nici
instabilitatea nu se rezolvă cu mesaje panicarde. Cei care au
condus doar din sloganuri ar trebui să înțeleagă că românii nu
mai acceptă campanie electorală continuă. Acum este nevoie de
seriozitate, de asumare și de dialog real.

Nu  vom  accepta  ca  marile  realizări  din  ultimii  ani,  da,
realizate sub guvernarea PSD, să fie luate în derâdere. Pentru
că acestea sunt fapte, nu vorbe.

Cei care au generat doar crize și au explodat deficitul nu pot
poza azi în salvatori. Tot PSD a fost chemat, de fiecare dată,
să repare ce alții au stricat.

Nu spunem că suntem perfecți. Dar spunem, răspicat, că știm să
guvernăm.  Vom  asculta,  vom  analiza,  vom  vedea  ce  propun
celelalte  partide  și  vom  decide  în  forurile  interne  dacă
există voință reală pentru un plan serios.

Suntem cel mai mare partid din Parlament și vrem ca România să
iasă din criză. Dar nu prin spectacol și cancan, așa cum
propun  alții,  ci  prin  măsuri  clare,  asumate,  gândite  în
interesul cetățenilor.

PSD știe să construiască de la guvernare sau din opoziție și o
va face cu responsabilitate, nu cu vorbe goale.

 

Deputatul  Daniel  Georgescu
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solicită  introducerea  de
URGENȚĂ a Damen Mangalia pe
lista obiectivelor strategice
ale  CSAT:  „Statul  român  a
eliminat,  din  start,
șantierul din Mangalia de la
o  licitație  privind
construirea  a  trei
remorchere”
25 iunie 2025 18:58

Deputatul  Daniel  Georgescu  a
susținut,  astăzi,  în  Parlamentul
României,  o  declarație  privind
situația  dezastruoasă  în  care  se
află Șantierul Damen Mangalia. Mai
mult,  Daniel  Georgescu  arată  că
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Statul român a ELIMINAT, din start,
șantierul  din  Mangalia  de  la  o
licitație  ce  avea  ca  obiect
construcția  a  trei  remorchere
maritime  în  valoare  de  33  de
milioane de euro.

Iată  declarația  susținută  astăzi  în
plenul Parlamentului:
„Stimați colegi,

Revin astăzi în fața dumneavoastră cu un nou apel ferm și
justificat privind soarta Șantierului Naval din Mangalia – un
subiect care, din păcate, a devenit o problemă economică și
socială  majoră  pentru  întreaga  zonă  de  sud  a  județului
Constanța.

Am adresat întrebări oficiale domnului Bogdan Gruia Ivan –
ministrul Economiei – căruia îi mulțumesc pentru deschiderea
la  dialog,  precum  și  domnului  Angel  Tîlvăr  –  ministrul
Apărării Naționale. Din păcate, nu am primit niciun răspuns
clar și angajant din partea acestor autorități.

Este  inadmisibil  ca,  în  timp  ce  vorbim  despre
reindustrializare,  consolidarea  capacităților  de  apărare  și
protejarea capitalului autohton, statul român să-și saboteze
propriile obiective strategice.

În timp ce Ministerul Economiei susține că va face tot ce este
posibil pentru a salva Șantierul Naval Mangalia, Ministerul
Apărării comandă nave militare în Turcia. Alte fregate sunt
negociate direct cu șantierul Damen Galați – același partener
care, în trecut, a fost asociat cu statul român în cadrul unui
parteneriat dezastruos la Mangalia.



Mai grav, Ministerul Apărării a descalificat, încă din faza de
eligibilitate, consorțiul condus de Șantierul Naval Mangalia
de  la  o  licitație  pentru  construcția  a  trei  remorchere
maritime. Motivul invocat: lipsa de experiență specifică. În
realitate, șantierul a construit remorchere fluviale din clasa
spărgătoarelor de gheață – nave cu cerințe tehnice superioare
celor maritime.

Pentru  claritate:  remorcherele  fluviale  din  clasa
spărgătoarelor de gheață au o structură ranforsată, proiectată
pentru a rezista la impacturi repetate și condiții extreme.
Sunt mai greu de realizat decât remorcherele maritime, care
operează în ape fără gheață.

Așadar, statul român a eliminat de la o licitație un operator
deținut tot de statul român, pentru că era… prea performant.
În final, singura companie rămasă în competiție a fost una din
Turcia.

Este  un  nonsens  administrativ  și  o  aberație  economică  să
respingi o ofertă românească solidă, cu experiență dovedită,
în favoarea unei opțiuni externe. Valoarea contractului: 33 de
milioane de euro. Impactul: aproximativ 1.000 de locuri de
muncă în sudul județului Constanța – o regiune grav afectată
economic.

În acest context, solicit următoarele măsuri imediate:

Introducerea subiectului Șantierului Naval Mangalia ca1.
obiectiv  strategic  pe  agenda  Consiliului  Suprem  de
Apărare a Țării (CSAT), în cadrul programului național
de reînarmare.
Constituirea  unui  grup  permanent  de  lucru2.
interministerial,  cu  atribuții  clare  în  salvarea  și
dezvoltarea acestui obiectiv economic.
Acordarea  de  contracte  directe  către  Șantierul  Naval3.
Mangalia,  pe  modelul  aplicat  deja  în  cazul  altor
operatori  economici,  cum  este  șantierul  naval  din



Galați.

În încheiere, întreb, în numele oamenilor din Mangalia și din
întreaga zonă de sud a județului Constanța: De ce pentru unii
se poate, iar pentru noi – nu?”

 

 

(VIDEO)  Deputatul  Daniel
Georgescu:  „Crin  Antonescu
știe  că  o  țară  ca  România
trebuie să vorbească, nu doar
să asculte”
25 iunie 2025 18:58

Deputatul  Daniel  Georgescu  a
transmis un mesaj prin care arată
de  ce,  pe  4  mai  2025,  va  pune
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ștampila pe Crin Antonescu.
„De prea mult timp România stă pe margine și zice BRAVO!
altora.

Politica noastră externă arată ca un comentariu pe Facebook,
mult entuziasm, zero influență.

Crin Antonescu știe că o țară ca România trebuie să vorbească,
nu doar să asculte.

Nu vine cu gargară, ci cu direcție. Vrea o politică externă
care să conteze.

Cu Crin nu mai suntem în sala de așteptare, intrăm în sală și
ne punem la masă.

România  nu  mai  e  galerie,  ci  devine  echipă!”,  a  transmis
deputatul Daniel Georgescu.

Comandat de Alianța Electorală România Înainte – PSD

CMF 31250003
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Un grup de copii din comuna Limanu,
coordonat de prof. Gela Ivașcu, a
vizitat  astăzi  Parlamentul
României, la invitația deputatului
Daniel Georgescu.
„Astăzi, alături de colegul meu, senatorul Felix Stroe, am
avut bucuria de a primi în Parlament un grup de copii minunați
din Limanu și 2 Mai.

Ne-au vizitat cu multă curiozitate și entuziasm, iar noi le-am
arătat cum funcționează instituția în care se iau deciziile
importante  pentru  viitorul  României.  Am  vorbit  despre
democrație,  legi  și  despre  rolul  fiecăruia  dintre  noi  în
societate.

Le mulțumesc copiilor pentru energia frumoasă și întrebările
sincere, și doamnei Gela Ivascu pentru implicarea constantă în
educația și formarea lor.

Astfel de întâlniri ne dau speranță — pentru că un viitor mai
bun  începe  cu  educație,  implicare  și  încredere”,  a  notat
deputatul Daniel Georgescu.
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„Timpul nu mai are răbdare cu
oamenii  care  lucrează  în
Damen  Mangalia”:  Deputatul
Daniel  Georgescu  solicită
introducerea  de  URGENȚĂ  a
problemei  șantierului  pe
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agenda CSAT
25 iunie 2025 18:58

Într-o scrisoare deschisă adresată
Ministerului  Economiei,
Digitalizării,  Antreprenoriatului
și Turismului – ministrului Bogdan-
Gruia Ivan și Ministerului Apărării
Naționale  –  ministrului  Angel
Tîlvăr,  deputatul  PSD  Daniel
Gheorghe  Georgescu,  din
Circumscripția  electorală  nr.  14
Constanța  solicită  introducerea
subiectului  Șantierului  Naval
Mangalia  ca  obiect  strategic  pe
agenda  CSAT,  în  contextul
discuțiilor  despre  investițiile
militare ale României.
Stimați domni miniștri,

Mă  adresez  dumneavoastră  public  pentru  a  încerca  să
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aducem împreună clarificări și soluții pentru cei care
depind de Șantierul Naval Mangalia. Suntem într-o cursă
 contratimp în care miza sunt viețile oamenilor din
zonă.
Am fost împreună cu ministrul Economiei, domnul Bogdan-
Gruia Ivan, față în față,  cu lucrătorii din șantier în
luna ianuarie. Mă interesează direct soarta zonei de sud
a  județului Constanța și încerc să stau de vorbă cu
toți cei implicați.

Am văzut recent că discuțiile cu compania Damen s-au deblocat
prin comanda către șantierul din Galați și e important să știm
dacă statul român a pus pe masă și subiectul Șantierului de la
Mangalia unde compania Damen este încă implicată.

De aceea, având în vedere că situația șantierului Mangalia
continuă să genereze o problemă socială și economică pentru
toată zona de sud a județului Constanța; având în  vedere și
oportunitatea ca România să rămână un jucător major pe piața
construcției de nave, oportunitate pe care nu o putem pierde;
pentru că timpul nu mai are răbdare cu oamenii care lucrează
în șantier și familiile acestora, vă solicit să comunicați
public și angajaților Șantierului:

Cum afectează investiția de la Galați, discuțiile cu
compania Damen despre Șantierul de la Mangalia?
Care este stadiul discuțiilor cu posibilii investitori,
discuții  anunțate  acum  2  luni  privind  preluarea
Șantierului  din  Mangalia?
Ați fixat un termen până la care statul va redeveni
acționar majoritar al Șantierului Naval Mangalia?
Să explicați dacă comenzile de nave militare pot fi
reorientate și către șantierul din Mangalia?

De asemenea, ca soluții necesare imediate, vă mai solicit:

să introduceți subiectul Șantierului Naval Mangalia ca
obiect  strategic  pe  agenda  CSAT,  în  contextul



discuțiilor despre investițiile militare ale României.
să formați un grup de lucru permanent interministerial
care să ia în discuție soluțiile pentru Șantierul Naval
Mangalia  și  pentru  refacerea  economică  a  sudului
județului  Constanța.

Cu speranța unor pași înainte făcuți cât mai rapid și cu
credința că statul român va reuși să salveze acest obiectiv
strategic, aștept răspunsul dvs. cât mai grabnic.

Deputatul  Daniel  Georgescu:
„Domnule  președinte  Crin
Antonescu  aveți  votul  meu,
dar puneți județul Constanța
pe primul loc!”
25 iunie 2025 18:58

Candidatul  Alianței  România
Înainte, Crin Antonescu, a venit,
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astăzi,  1  aprilie  2025,  la
Constanța.  La  Centrul
Multifuncțional  Jean  Constantin,
acesta s-a întâlnit cu primarii PSD
și PNL.
În  sală  a  luat  cuvântul  și  prim  vicepreședintele  PSD
Constanța,  deputatul  Daniel  Georgescu.  Acesta  a  spus:

“Era  o  reclama  după  Revoluție  care  zicea:  Dacă  vrei  cu
adevărat, POȚI!

Toți  cei  din  sală  sunteți  lideri  în  localitățile
dumneavoastră.  Toți  cei  din  sală  am  dat,  la  alegeri,  ora
exactă în județul Constanța.

Avem în Crin Antonescu un aliat pentru orașele și comunele
noastre, un președinte care nu va tolera abuzuri și va face
dreptate pentru oameni, care vrea o Românie normală și care va
ști să spună STOP! exceselor unor așa ziși progresiști.

Sunt convins că vrem la Cotroceni un președinte cu care să
putem dialoga, cu care să vorbim aceeași limbă și cu care avem
planuri comune.

Nu ne dorim un aventurier.

România are nevoie de curaj, dar și de moderație.

Toți bufonii care încearcă azi să fie lideri antisistem sunt
doar niște glume.

Să știți că unii dintre cei de aici avem ambiția să readucem
județul acolo unde merită să fie. Constanța trebuie să fie o
forță la fel ca Bucureștiul, are oameni muncitori, cu multă
putere de muncă.



Așadar, domnule președinte Crin Antonescu aveți votul meu, dar
vă rog puneți județul Constanța pe primul loc. Se poate, aveți
toată încrederea!”

Deputatul  PSD  Daniel
Georgescu  s-a  întâlnit  cu
primarii  din  Grădina,
Vulturu, Târgușor și Ciobanu:
„Constanța înapoi în TOP!”
25 iunie 2025 18:58

Deputatul  PSD  Daniel  Georgescu  a
avut o nouă rundă de întâlniri cu
primarii  din  județul  Constanța,
alături  de  liderul  formațiunii,
Felix Stroe.
Daniel Georgescu a postat, în această seară, pe pagina sa de
socializare:
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„Sunt acasă, în județul Constanța. Și am spus permanent ca
vreau să fiu aproape de primarii noștri. Astăzi am continuat
să merg, alături de președintele Felix Stroe, în județ si am
fost acasă la ei, în localitățile Grădina, Vulturu, Târgușor
și Ciobanu.

Mulțumesc Gabriela Iacobici, Eugen Berbec, Negru Madalina și
Tudorel Gurgu – primarii acestor localități pentru primire dar
și pentru transparență și onestitate.

Vom  face  treabă  bună  împreună  pentru  că,  în  echipă,  este
întotdeauna mai ușor să obținem rezultate frumoase.

Și voi continua. Vreau să stau de vorbă cu cât mai mulți
primari din județul Constanța și să facem proiecte interesante
pentru toate comunitățile constănțene.

Constanța înapoi în TOP!”, a scris Daniel Georgescu.

Deputatul  PSD  Daniel
Georgescu,  alături  de
primarii  din  Mircea  Vodă,
Seimeni  și  Salingy:  „Găsim
soluții  pentru  ca
localitățile  constănțene  să
se dezvolte”
25 iunie 2025 18:58
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Deputatul  PSD  Daniel  Georgescu,
ales  în  Circumscripţia  electorală
nr.  14,  își  respectă  promisiunea
făcută  la  începutul  mandatului.
Parlamentarul  a  avut,  ieri,  12
martie 2025, o întâlnire cu edilii
din  Mircea  Vodă,  Seimeni  și
Salingy.
„Am promis să reprezint județul Constanța și să încercăm, ca
împreună cu primarii, să găsim soluții pentru ca localitățile
constănțene să se dezvolte.

Și  cred  că  cea  mai  eficientă  cale  de  a  afla  care  sunt
problemele este aceea de a merge la fața locului.

Astăzi, am plecat de la Parlament și am avut o întâlnire cu
primarii  din  Mircea  Vodă,  Seimeni  și  Salingy”,  spune
parlamentarul  Daniel  Georgescu.

„Mulțumesc domnilor primari George Ionascu, Mitică Șerban și
Ion Beiu pentru discuțiile bune și pentru că împreună vreți să
facem  lucruri  frumoase  pentru  toate  localitățile  județului
Constanța. Continuăm!”, a adăugat acesta.

Pe aceeași temă:

https://editiadesud.ro/tag/daniel-georgescu/
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Deputatul PSD, Daniel Georgescu implicat în adoptarea Codului
de urbanism şi reciclarea deşeurilor care apasă pe bugetele
locale

Deputatul  PSD,  Daniel
Georgescu  implicat  în
adoptarea Codului de urbanism
şi reciclarea deşeurilor care
apasă pe bugetele locale
25 iunie 2025 18:58

Fost primar al localităţii Limanu,
Daniel Gheorghe Georgescu, este de
puţin timp parlamentar, fiind ales
în  Circumscripţia  electorală  nr.
14.  Este  membru  în  două  comisii,
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respectiv Comisia de Administraţie
Publică  şi  Comisia  de  Mediu  din
cadrul Camerei Deputaţilor.
Comisia de Administraţie Publică se întruneşte săptămânal, în
zilele de luni începând cu ora 17.00, iar Comisia de Mediu
dezbate iniţiative legislative în fiecare marţi de la orele
12.00.

Potrivit deputatului, luni, 17 februarie la ora 12.00 , va
avea loc o dezbatere publică la Comisia de Mediu, extrem de
importantă  pentru  Primării  care  vizează  gestionarea  şi
reciclarea deşeurilor menajere.

Potrivit  parlamentarului  Daniel  Gheorghe  Georgescu  acest
subiect este nu doar urgent şi actual, ci şi salvator pentru
multe  UAT-uri  care,  anual,  sunt  nevoite  să  achite  amenzi
usturătoare  primite  de  la  Garda  de  Mediu,  sancţiuni  care
destabilizează bugetele locale, tocmai din cauza cuantumului
ridicat.

„Potrivit  legislaţiei  actuale,  un  procent  din  deşeurile
colectate  trebuie  separate  şi  reciclate.  Societăţile  care
strâng gunoaiele informează Primăriile că deşeurile colectate
nu pot fi recuperate şi, astfel, facturează întreaga cantitate
de gunoi colectată. Primăriile plătesc nu doar ridicarea şi
transportul  acestora,  ci  şi  depozitarea,  ajungându-se,  în
final, la preţuri mari, de aici şi tarifele cu care multe
persoane nu sunt de acord. Societăţile, a căror activitate nu
poate  fi  controlată  de  către  Primării,  vin  cu  diferite
pretexte, spun că deşeurile ridicate nu se pot recicla, că
sunt dezintegrate, iar după ce le colectează şi, evident,
reciclează, le vând, obţinând, astfel, venituri duble, pentru
ambele activităţi.

La fiecare sfârşit de an însă, Agenţia de Mediu sanţionează
Primăriile în urma raportărilor pe care le fac în ceea ce



priveşte  gradul  de  recoltare  al  deşeurilor  şi  pentru  că
procentul  de  reciclare  este  nesemnificativ,  sunt  aplicate
amenzi foarte mari, 80 lei pentru fiecare tonă, ajungându-se
la sancţiuni totale de 80.000 lei, cum a plătit mereu Primăria
Limanu! Iată, că această dezbatere programată pentru mâine va
încerca să rezolve această problemă.

Un alt proiect, de asemenea, important va fi adus în discuţie
la Comisia de Administraţie Publică şi vizează aprobarea unui
Cod  de  amenajare  a  teritoriului,  urbanism  şi  construcţii,
prescurtat CATUC. Mai precis, noul Cod reuneşte trei legi în
domeniu, respectiv: Legea nr. 10/1995, privind calitatea în
construcţii, Legea nr. 50/1991 privind autorizarea executării
lucrărilor  de  construcţii  şi  Legea  nr.  360/2001  privind
amenajarea teritoriului şi urbanismul”.

Timpul  alocat  Parlamentului  României  de  către  proaspătul
deputat  este  de  luni  până  joi,  finele  săptămânii  fiind
rezervat  pentru  audienţe  şi  primirea  solicitărilor  de  la
cetăţeni şi agenţi economici, doleanţe care să prindă contur
sub forma unor iniţiative legislative.

Astfel,  de  joi  până  sâmbătă  deputatul  Daniel  Gheorghe
Georgescu  îşi  desfăşoară  actvitatea  la  cabinetul  de
parlamentar deschis, recent, la Mangalia, la parterul clădiri
IGAF din Piaţa Republicii.

(VIDEO)  Deputatul  Daniel
Georgescu  a  obținut  banii
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necesari  continuării  pistei
de biciclete din Vama Veche
până  în  interiorul
localității 2 Mai
25 iunie 2025 18:58

Într-o  postare  publică,  deputatul
PSD Daniel Georgescu, anunță că a
reușit  să  obțină  finanțarea
continuării  proiectului  pistei  de
biciclete  din  Vama  Veche  până  în
interiorul stațiunii 2 Mai.
„Am  obținut  banii  necesari  pentru  trotuarul  care  va  lega
interiorul localității 2 Mai de pista de biciclete care ne
duce până în Vama Veche.

Aceștia bani nu ni i-a dat niciodată conducerea județului.
Uite că lucrurile se pot mișca și din Parlamentul României. Le
mulțumesc  foarte  mult  colegilor  mei  parlamentari  Mirela
Matichescu și Felix Stroe pentru tot sprijinul acordat.

Abia aștept să ajung acasă, să mă întâlnesc cu primarul Mihai
Feodorof, pentru a reporni proiectul”.
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Deputatul Daniel Georgescu a
discutat astăzi cu ministrul
Economiei  despre  situația
Șantierului Damen Mangalia
25 iunie 2025 18:58

Deputatul  Daniel  Georgescu  a
transmis  că,  în  cursul  zilei  de
astăzi,  28  ianuarie,  a  purtat
discuții cu ministrul Economiei, pe
marginea situației tensionate de la
Damen  Mangalia.  Chiar  astăzi,  în
centrul  orașului,  au  avut  loc
protestele  angajaților  Damen
Mangalia, amenințați cu un val de
concedieri masive.
Deputatul Daniel Georgescu a transmis că: „Am fost azi la o
nouă întâlnire cu ministrul Economiei, Bogdan Ivan pentru a
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discuta și căuta soluții pentru situația Șantierului Naval
Mangalia.

O spun și o scriu negru pe alb: Interesul primordial este cel
al oamenilor din zonă, al angajaților. El trebuie pus înaintea
negocierilor cu o companie și un management deficitar.

Relațiile de parteneriat sunt avantajoase, în mod normal. Dar
nu și acum. În acest caz, însă, parteneriatul s-a dovedit a fi
unul  din  care  sudul  întregului  județ  este  afectat  major.
Lucrurile nu pot fi lăsate așa.

România  trebuie  respectată.  Înainte  ca  investitorii  să
beneficieze de alte oportunități de afaceri oferite de statul
român cred că o condiție esențială ar fi să respecte corect
parteneriatele existente deja, fără ca oamenii din județul
Constanța să își piardă sursa de venit și să rămână pe stradă.

Sunt alături de toți angajații Șantierului Naval Mangalia.
Împreună  cu  Felix  Stroe  și  Ministrul  Economiei  continuăm
discuțiile  și  vom  face  tot  e  ține  de  noi  să  fie  găsite
soluții”.

Pe aceeași temă:

(Foto/Video)  Le-a  ajuns  cuțitul  la  os:  Angajații  Damen
Mangalia protestează în stradă

(VIDEO)  Deputatul  Daniel
Georgescu:  „Nu  am  vrut  să
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politizăm  acest  subiect
sensibil,  dar  demersurile
pentru  rezolvarea  situației
de la Damen sunt în curs”
25 iunie 2025 18:58

În  cadrul  conferinței  de  presă
organizate  la  noul  cabinet
parlamentar  de  la  Mangalia  al
deputatului Daniel Georgescu a fost
abordată  problema  stringentă  a
angajaților Damen Mangalia.
Primarul Mangaliei și-a declarat, cu câteva minute, „profunda
îngrijorare”  vizavi  de  problema  navalisților  de  la  Damen
Mangalia.

„În  afara  faptului  că  este  îngrijorat  și  suferă  profund,
altceva ce a mai făcut pentru oamenii lui din Mangalia? Noi
avem un răspuns concret ”

Parlamentarii PSD Constanța nu au stat nu mâna în sân. Din
momentul în care am depus jurământul, împreună cu senatorul
Felix Stroe am avut întâlniri cu sindicatul și cu ministrul
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Economiei. Nu am stat degeaba, dar am discutat că nu vrem să
politizăm aceste demersuri.

Am mers până la o limită pe care mi-l permitea statutul meu de
primar, dar acum, că sunt parlamentar, pot face mai mult. Este
o problemă a Mangaliei, a zonei, dar și a României, din punct
de vedere economic. Venirea reprezentantului Damen în România,
la Constanța, nu este întâmplătoare.

De  o  săptămână  se  pun  presiuni  mari  pentru  rezolvarea
situației,  din  partea  mea  și  a  senatorului  Stroe”.

Pe aceeași temă:

(VIDEO) Deputatul Daniel Georgescu și-a deschis cabinetul
parlamentar  de  la  Mangalia:  „Toți  cetățenii  pot  veni  să
discutăm și să le rezolvăm problemele”

(VIDEO)  Deputatul  Daniel
Georgescu  și-a  deschis
cabinetul  parlamentar  de  la
Mangalia: „Toți cetățenii pot
veni  să  discutăm  și  să  le
rezolvăm problemele”
25 iunie 2025 18:58
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Deputatul  constănțean  Daniel
Georgescu  și-a  inaugurat,  la  în
Piața  Revoluției  de  la  Mangalia,
noul cabinet parlamentar.
La eveniment au fost prezenți președintele Organizației PSD
Constanța  Felix  Stroe,  președintele  Organizației  Municipale
Constanța  a  formațiunii,  Ion  Dumitrache,  Neculai  Tănasă,
liderul PSD Mangalia, Paul Foleanu – viceprimarul municipiului
Mangalia, Mihai Feodorof, viceprimarul ci atribuții de primar
al comunei Limanu, Marian Makkai, primarul comunei Pecineaga,
Eduard Martin – prim vicepreședintele Organizației Județene a
PSD Constanța.

Deputatul Daniel Georgescu a declarat că „Biroul Parlamentar
va  avea  ușa  deschisă  pentru  oamenii  din  Mangalia,  dar  și
pentru oamenii din sudul județului. Vom deschide un cabinet
parlamentar și la Limanu, așa cum am promis. Vom avea în
fiecare joi întâlniri cu cetățenii din Mangalia și în fiecare
vineri cu cei din Limanu.

Viceprimarul Mangaliei, Paul Foleanu, va fi alături de mine și
eu  alături  de  el,  la  fel  și  în  ceea  ce  îi  privește  pe
consilierii locali PSD din Mangalia și Limanu, vom rezolva
problemele acestor localități.

Toți cetățenii din jurul Mangaliei pot veni la cabinet să ne
bem cafeaua împreună și să vorbim despre ce probleme au și, ce
este cel mai important, să le rezolvăm”.



Pe aceeași temă:

(VIDEO) OFICIAL: Mihai Feodorof a preluat atribuțiile de
primar cu drepturi depline al comunei Limanu

(VIDEO)  Daniel  Georgescu:
„Limanu, 2 Mai, Vama Veche și
Hagieni au o echipă formată
dintr-un  deputat  și  un
primar!”
25 iunie 2025 18:58

Daniel  Georgescu  anunță  că,
începând de câteva zile, locuitorii
din Limanu, 2 Mai, Vama Veche și
Hagieni  beneficiază  de  sprijinul
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său în calitate de deputat.
Mai mult, cel cu care a făcut echipă timp de două mandate,
Mihai Feodorof, este acum primarul comunei și, împreună, vor
asigura continuitatea proiectelor demarate.

Mihai  Feodorof  pornește  la  drum  în  calitate  de  primar  al
comunei având mai multe atuu-uri: este fiu al comunei, născut
și crescut la Limanu. Este binecunoscut sătenilor.

Mai mult, timp de opt ani, Mihai Feodorof a fost mâna dreaptă
a edilului Daniel Georgescu, a învățat administrație și știe
toate proiectele derulate la nivel local.

Nu în ultimul rând, orice proiect va avea de acum înainte,
primarul  Feodorof  va  avea  susținerea  necondiționată  a
deputatului de Constanța, Daniel Georgescu, la nivel național.

“Limanu, 2 Mai, Vama Veche și Hagieni au ceva ce puțini pot
spune că au în România: un deputat și un primar cu care fac
echipă.

Nu e puțin lucru. Eu am fost ales deputat de Constanța, iar
Mihai este primarul comunei Limanu de câteva zile.

Mihai Feodorof a fost mâna mea dreaptă timp de opt ani de
zile. A fost viceprimarul și omul care a lucrat zi lumină
alături de mine.

Au  fost  opt  ani  de  muncă  și  de  proiecte  frumoase  pentru
comunitatea noastră.

Acum, Mihai este primar și va continua proiectele începute în
echipa <<Ba, se poate!>>.

În calitate de cetățeni ai comunei Limanu, suntem pe mâni bune
cu Mihai Feodorof.

Știe  administrație,  știe  proiectele  începute  și,  cel  mai
important, este fiul al comunei, este de aici, este de-al



nostru!

Îl cunoașteți și vă cunoaște.
Eu, deputatul Daniel Georgescu și el, primarul Mihai Feodorof,
vom fi o echipă și mai departe”, a transmis parlamentarul de
Constanța.

Daniel  Georgescu  i-a  făcut  cadou  fostului  său  viceprimar
stiloul  cu  care  a  semnat,  în  cei  opt  ani,  proiectele  și
investițiile de zeci de milioane pentru comuna Limanu.
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(FOTO)  Deputatul  Daniel
Georgescu  își  inaugurează,
mâine,  cabinetul  parlamentar
de la Mangalia
25 iunie 2025 18:58
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Deputatul  PSD  Daniel  Gheorghe
Georgescu își va inaugura mâine, 22
ianuarie  2025,  cabinetul
parlamentar de la Mangalia.
Biroul deputatului ales în Circumscripția nr. 14 Constanța se
află în zona Pieței Revoluției, vizavi de Casa de Cultură și
va fi deschis tuturor cetățenilor din zona Mangaliei care
doresc să ia legătura cu parlamentarul constănțean.

Cabinet parlamentar
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Cabinet parlamentar

Daniel Georgescu și-a preluat
mandatul de deputat: „Nu o să
vă dezamăgesc!”
25 iunie 2025 18:58
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Primarul  comunei  Limanu,  Daniel
Georgescu, și-a preluat mandatul de
deputat,  fiind,  astfe,  singurul
parlamentar din zona Mangaliei.
Într-o postare pe rețelele de socializare, Daniel Georgescu a
scris:

„Vă mulțumesc!

Am preluat oficial certificatul de deputat. Sunt azi, aici,
datorită vouă. Nu o să vă dezamăgesc. Voi fi vocea voastră, a
constănțenilor, din Parlament.

Constanța înapoi în TOP!”
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Pe aceeași temă:

Rezultatele finale ale alegerilor parlamentare în județul
Constanța. Cum s-au împărțit voturile în sudul litoralului
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